
 

 REFERAT 
  

Møte:  Dato:   

Beredskapsutvalget for reindrift 28.02.2025   

  

Møteleder: Referent: 

Christian Brun-Jenssen Øyvind Eilertsen 

Til stede:   

For Beredskapsutvalget for reindrift: 

- For reindrifta: Stig Magne Lifjell 

- For Mattilsynet: Therese Berger  

- For Statsforvalteren i Nordland: Christian Brun-Jenssen 

 

For Statsforvalteren i Nordland: 

- Stein Tage Domaas og Øyvind Eilertsen 

Meldt fravær:  

 

 

 

Saksliste 

SAK NR TEMA 

7/25 Orienteringssaker 

 

Jan Edvard Pavall er nytt varamedlem i utvalget for Mats Pavall. 

 

Statsforvalteren gir tilbakemelding til Landbruksdirektoratet om at fellessamling for 

utvalgene passer best for oss i august. 

 

Vi planlegger å legge vårt avslutningsmøte før sommeren til siste del av mai. Som i 

fjor prøver vi på en samling fra lunsj til lunsj. Vi kommer tilbake med forslag til dato 

og sted. 

 

8/25 Balvatn 

 

Utvalgets behandling:  

Saken ble behandlet av Stig Magne Lifjell, Therese Berger og Christian Brun-Jenssen.  

 

Statsforvalterens forslag til vedtak:   

 

På bakgrunn av befaring erklærer Beredskapsutvalget beitekrise i Balvatn 

reinbeitedistrikt. Vedtaket gjelder fra innmeldt dato 12. februar 2025 og frem 

til værforholdene endrer seg så mye at det er sannsynlig at beitekrisen 

opphører. 

 

Forslaget ble enstemmig vedtatt av Beredskapsutvalget 

 

9/25 Frostisen 

 



 

SAK NR TEMA 

Frostisen har ønsket ny befaring. Utvalget har gitt tilbakemelding om at vi ikke anser 

at det er behov for ny befaring. Vi har ikke hørt mer fra distriktet etter vårt svar. 

Utvalget mener fortsatt det ikke er grunnlag for å vurdere beitekrise for distriktet. Det 

har vært mildvær siste tiden, og alt tyder på at det er mer beiter tilgjengelig nå enn 

når utvalget var i området for fire uker siden. Mattilsynet holdes orientert om tilfellet 

der en reinflokk har stått fast ved Efjordbotn. Utvalget har ikke kunnskap om flokken 

er flyttet over til Melkedalen nå. 

 

10/25 Saltfjellet 

 

Det har pågått en diskusjon med Saltfjellet om befaringen der og vedtaket om at det 

ikke er beitekrise i distriktet. En del av diskusjonen har gått på gjennomføringen av 

befaringen og det distriktet føler er manglende dialog før vedtak ble fattet. Et punkt vi 

tar med oss videre er at leder for distriktet bør følge hele befaringen.  

 

Statsforvalteren har svart på Saltfjellets brev. Utvalgsmedlemmene har fått kopi. 

 

 


